
УРЯД ПООБІЦЯВ ПІДТРИМКУ 
ЧОРНОБИЛЬСЬКОМУ ЦЕНТРУ
"Міжнародна технічна допомога має велике значення, але вона не може тривати безкінечно," -  

зазначив міністр охорони навколишнього природного середовища України Сергій Поляков, закликаючи 
міністерства, відомства та інші зацікавлені установи підтримати зусилля Чорнобильського центру щодо 
зміцнення конкурентноспроможності на ринку послуг з ядерної та радіаційної безпеки. Промову було 
оголошено на засіданні наглядової ради Чорнобильського центру, яке відбулось у лютому цього року.

Важлива нарада приносить позитивні результати

Для Чорнобильського центру 
засідання стало історичною 
подією, адже на ньому були 
підкреслені рішучі наміри уряду 
України побачити розквіт 
Центру. Наголошуючи на необ
хідності допомоги українською 
стороною, Сергій Поляков 
відмітив: "Починаючи з 2004 ро
ку, ми повинні підтримати Центр 
і надати йому можливість брати 
участь у роботах, виконання яких 
заплановане в рамках бюджетних 
програм".

Наглядова рада — це міжвідом
чий орган, який контролює 
діяльність Чорнобильського 
центру та координує заходи про
фільних міністерств, відомств та 
комітетів Верховної Ради України 
щодо його діяльності та розвитку.

Учасники засідання відмітили, 
що в арсеналі Центру — потужна 
науково-технічна база для прове
дення ряду важливих робіт з 
ядерних та радіоекологічних 
досліджень. Персонал Чорно
бильського центру має бага
торічний досвід плідної співпраці 
з провідними національними та 
міжнародними науковими та 
інженерними установами.

Члени наглядової ради оцінили 
досвід Центру, надбаний під час 
реалізації проектів щодо навчан
ня в галузі аварійного реагуван

ня, радіоекологічних досліджень 
в зоні відчуження, ядерних роз
рахунків, розробки ряду програм 
щодо експлуатації енергоблоків 
атомних станцій та визнали, що 
він заслуговує на більшу увагу, а 
інформація про можливості 
Центру — на поширення.

Представник секретаріату 
Кабінету Міністрів Михайло 
Гайовий запропонував активніше 
залучати потенціал Центру до 
проведення моніторингу проектів 
у галузі ядерної та радіаційної 
безпеки, зазначив, що необхідно 
поширювати спільну діяльність з 
Українським науковим центром 
радіаційної медицини.

"Бажаю Чорнобильському 
центру спільної плідної праці у 
вирішенні радіоекологічних про
блем та екологічної реабілітації 
радіаційно забрудненого середо
вища" — такий запис залишив 
Сергій Поляков у книзі почесних 
відвідувачів Чорнобильського 
центру.

►

Зацікавленість телебачення 
та преси демонструє, 

наскільки нарада важлива 
для  Славутича. Успішна 

діяльність Чорнобильського 
центру безпосередньо 

впливає на економіку міста


